

بناتي بتخدم في مركز الإقامة الدائم 170 طفلة معرضه لخطر الشارع , هدفنا أننا نقدر نوفر أكبر عدد من الكفالات.

تكلفة التعليم والأنشطة لكل بنت (50,000EGP)



في مؤسسة بناتي، نوفر تعليمًا متكاملًا للفتيات من مرحلة ما قبل المدرسة وحتى التعليم الجامعي والفني. وخلال هذه الرحلة التعليمية، نقدم دعمًا شاملًا يشمل المصروفات الدراسية، والأدوات والزي المدرسي، والكتب، والدروس والدورات التعليمية، والمواصلات. وإلى جانب التعليم، نوفر نحو 16 نشاطًا رياضيًا وترفيهيًا وإنتاجيًا، تتعلم من خلالها الفتيات الحرف اليدوية وممارسة الرياضة، بما يساهم في تنمية مهاراتهم وبناء شخصياتهن بشكل متوازن

تكلفه الاعاشة العامة لكل بنت (70,000EGP)



في الإقامة بنحاول نوفر حياة اسرية آمنة فبالاضافة لمكان سكنى مريح بنقدم اكل صحى ورعاية طبية وعلاج (ادوية واحيانا عمليات او مستشفى)، والاهم بنوفر أم بديلة مدربة، ده غير ملابس للعيد وللمواسم.

تكلفة الصحة النفسية (30,000EGP)



لكل طفلة أخصائي نفسي بيوفر الجلسات الفردية والجماعية لعلاج الصدمات. كمان اضفنا العلاج الجدلي السلوكي وأساليب متقدمة كتير زي العلاج بالفن. كمان جلسات التخاطب وصعوبات التعلم.

للتبرع لدعم بناتي

بنك CIB :

ايداع بالبنك أو عن طريق انستا باي عن طريق ارقام حساب :
100048576782 - 100014000482

فوري كود رقم : 99985

فودافون كاش كود رقم : *94*9#

ميجا خير: ارسل كلمة "بناتي"

علي رقم 9797

أو اتصل بينا : 01200031800



اجمالي كفالة الطفلة الواحدة خلال السنه (150,000EGP)



كفالة الطفلة الواحدة خلال السنه تشمل:

- مصاريف تعليم الطفلة خلال السنه
- لبس المدارس
- الكتب والانتقالات للمدرسة
- الاعاشة الأساسية: أكل ومنظفات وأدوية وأم بديله
- وخدمات عامة للكل: طهارة وعاملات النظافة
- و اللبس الجديد بتاع الاعياد
- الصحة النفسية والجسدية والتطعيمات وأساليب العلاج المتقدمة المتنوعة

قطعنا مشوار كبير جداً جداً وهنفضل مكملين ...



Kafala Program

Banati provides shelter and care for 170 girls at risk of street exposure. Our goal is to support as many girls as possible.

Cost of education and activities per girl (50,000 EGP)



At Banati, we provide integrated educational support for girls from preschool through university and vocational education. This includes covering tuition fees, school supplies, uniforms, books, educational courses, private tutoring, and transportation. In addition to education, we offer around 16 sports, recreational, and productive activities, through which the girls learn handicrafts and practice sports, supporting their personal development and life skills.

General Living Expenses per Girl (70,000 EGP)



We strive to provide a safe and family-like environment, ensuring comfortable housing, healthy meals, and medical care, including necessary surgeries and hospital treatments. We also ensure that each girl receives new clothes for holidays and special occasions.

Psychological & Physical Health Cost (30,000 EGP)



Each girl receives individual and group therapy sessions to help them heal from trauma. We also provide behavioral therapy, dermatological treatments, speech therapy, and support for learning difficulties.

Donate to Support Banati

CIB Bank:

Deposit via bank transfer or

InstaPay:

Account Numbers:

100048576782

100014000482

Fawry:

Code: 99985

Vodafone Cash:

Dial #94*9

SMS Donation:

Send the word "Banati" to 9797



Total Annual Sponsorship per Girl: (150,000 EGP)



Sponsorship covers:

- Annual education expenses
- School tuition fees
- Books and transportation
- Three daily meals, snacks, and personal hygiene products
- Clothing for each girl, including school uniforms and holiday outfits
- Medical care, vaccinations, and advanced therapy

We've come a very long way, and we'll keep moving forward.